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Protokół Nr 16/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

 w dniu 15 października 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Arcyz - Przewodniczący 

2. Andrzej Marcjanik – Wiceprzewodniczący  

3. Tadeusz Danielczyk – Członek 

4. Dariusz Gólnik – Członek 

5. Włodzimierz Kawecki – Członek 

6. Andrzej Ruś   – Członek 

7. Waldemar Pszczółkowski – Członek 

8. Waldemar Słupski - Członek 

 

oraz 

Burmistrz Nidzicy – Jacek Kosmala 

p. Marcin Pszczółkowski – Przewodniczący Oddziału ZNP w Nidzicy 

 

Obrady otworzył Andrzej Arcyz Przewodniczący Komisji, który przywitał zebranych  

i przedstawił porządek obrad: 

1. Propozycje do projektu budżetu gminy na 2021 r. 

2. Przedstawienie efektów realizacji programów, projektów za rok 2019 i I półrocze 

2020 r. 

3. Analiza materiałów na XXXI sesję Rady. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

a) realizacja wniosków Komisji, 

b) funkcjonowanie klas sportowych w SP Nr 3. 

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę do porządku obrad polegającą na 

przeniesieniu ppkt. b jako punkt 1 porządku obrad, pkt 4 jako pkt 2, pkt 2 jako 3. 

 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco. 

1. Sprawy różne, wnioski, pisma w tym:  

a) realizacja wniosków Komisji, 

b) funkcjonowanie klas sportowych w SP Nr 3. 

2. Przedstawienie efektów realizacji programów, projektów za rok 2019 i I półrocze 

2020 r. 

3. Propozycje do projektu budżetu gminy na 2021 r. 

4. Analiza materiałów na XXXI sesję Rady. 

W wyniku głosowania porządek obrad przyjęto.  
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Ad. 1 

 Przewodniczący Komisji poinformował, że Rada rodziców klasy 4b ze Szkoły 

Podstawowej Nr 3 zwróciła się do Przewodniczącego Rady o spotkanie z Komisją OSiZ  

w sprawie utworzenia ww. klasy sportową. Przewodniczący Komisji nakreślił temat  

i przypomniał, że w arkuszu organizacyjnym klasa ta uwzględniona została jako sportowa. 

Ponadto wyraził swoje niezadowolenie z powodu informacji jakiej udzielił p. Burmistrz 

podczas spotkania z rodzicami, z której wynika, iż to Komisja przyczyniła się do sytuacji, że 

klasa sportowa nie powstała. 

 W toku dyskusji radni zauważyli, że niespełnione zostały procedury i kryteria naboru 

do klasy sportowej.  

 

 Komisja otrzymała informację dotyczącą liczby uczniów uczęszczających na zajęcia 

języka niemieckiego jako języka mniejszości narodowej w roku szkolnym 2019/2020  

i 2020/2021. Radni zauważyli, że do zmniejszenia liczby uczniów pobierających taką naukę 

mogła przyczynić się m.in. pogłębiona informacja przekazywana dla rodziców. Komisja 

zobowiązała Przewodniczącego Rady do pozyskania informacji czy powstały nowe grupy 

językowe.  

 

 Ponadto Komisja została poinformowana o odbytych rozmowach z sołtysami m. 

Tatary, Litwinki, Nibork Drugi, Piątki w sprawie wniosku dotyczącego rozpoczęcia rozmów 

na temat przyłączenia ww. miejscowości do miasta Nidzica. Radni zwrócili uwagę, że nie są 

to konsultacje społeczne, o które wnioskowała Komisja.  

 

 Dalej omówiono sprawę obchodów Dnia Edukacji Narodowej w gminie Nidzica. Na 

podstawie decyzji Burmistrza uroczystości odbyły się indywidualnie w każdej placówce 

oświatowej. Komisja nie posiada wiedzy jak to się odbyło. Poruszono również temat 

przyznania nagród dla nauczycieli. Przewodniczący Związku Oddziału ZNP w Nidzicy 

poinformował, że związek został pozbawiony możliwości wnioskowania do dyrektorów  

o przyznanie takich nagród.  

 Burmistrz wyjaśnił, że decyzję o nie organizowaniu Dnia Edukacji podjął wspólnie ze 

Starostą Nidzickim. Odnośnie nagród zaznaczył, że środki na ten cel nie zostały zabrane  

i ostatecznie nagrody zostały przyznane.  

 

 Następnie Komisja wróciła do tematu utworzenia klasy 4b klasą sportową. Odnosząc 

się do tej sprawy Burmistrz oświadczył, że nie było podstaw utworzenia tej klasy sportową 

ponieważ z dziewiętnastu uczniów dwóch nie uzyska zaświadczenia lekarskiego z uwagi na 

stan zdrowia. Jednakże z uwagi na szacunek do rodziców uczniowie dostali dodatkowe 

godziny z zajęć rozwijających z wychowania fizycznego (tak jak w klasie sportowej). 

Podsumowując Burmistrz wyraził zgodę na spotkanie z rodzicami, celem wyjaśnienia sprawy.  

 

 Kolejno Przewodniczący Komisji podjął temat realizacji wniosków sformułowanych 

podczas poprzednich posiedzeń. Jeżeli chodzi o utworzenie żłobka w Przedszkolu Nr 2 

Burmistrz wyjaśnił, że dostosowanie tego obiektu pod względem instalacji p.poż., przeróbki 
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schodów itd. pochłonie za dużo środków więc na tę chwilę nie jest to możliwe. W temacie 

powołania inspektora oświaty Burmistrz odpowiedział, że zakres obowiązków tego 

stanowiska wykonuje dyrektor CUW i nie będzie powoływał takiego stanowiska. Odnośnie 

konsultacji w sprawie przyłączenia miejscowości Tatary, Piątki, Nibork Drugi i Litwinki 

Burmistrz poinformował, że przeprowadził rozmowę z sołtysami, którzy zebrali podpisy od 

mieszkańców pod protokołami. Decyzja mieszkańców jest jednoznaczna, że nie chcą 

przyłączenia do miasta. Według Przewodniczącego Komisji ta forma konsultacji nie jest 

prawidłowa i sprawa przyłączenia powinna trafić jako uchwała pod obrady Rady Miejskiej 

niezależnie od wyników konsultacji. Wniosek dotyczący powołania zespołu do 

przeanalizowania obwodów szkół zostanie realizowany w najbliższym czasie. Odnośnie 

przedstawiania Komisji OSiZ oceny dyrektora szkoły Burmistrz powiedział, że nie widzi 

takiej przeszkody jeżeli chodzi o wynik końcowy. Ponadto wniosek dotyczący remontu 

oświetlenia na boisku bocznym przy stadionie będzie realizowany.  

 

Przerwa 10 min. 

Po przerwie.  

  

Ad. 2 

Komisja otrzymała informację na temat efektów realizacji programów, projektów  

za rok 2019 i I półrocze 2020 r. 

Informację przyjęto bez uwag i zapytań.  

Ad. 3  

Wnioski do projektu budżetu gminy na 2021 r.: 

1. Komisja wnioskuje o opracowanie dokumentacji celem przeprowadzenia 

remontu/budowy bieżni i urządzeń lekkoatletycznych na stadionie miejskim w 

Nidzicy. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

2. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości wykonania remontu elewacji budynku 

Szkoły Podstawowej w Łynie (uzupełnienie tynku). 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

3. Komisja wnioskuje o podjęcie działań w kierunku pozyskania środków celem 

poprawy infrastruktury sportowej  przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Nidzicy. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

4. Komisja wnioskuje o podjęcie działań celem pozyskania środków na budowę 

sztucznie mrożonego lodowiska. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

 

 Następnie radni omówili pismo właścicieli tartaków (z powiatu nidzickiego i okolic) 

przedstawiających obawy na temat potencjalnych zagrożeń związanych z powstaniem 

ogromnego tartaku austriackiej firmy Binderholz.  

Radni uznali, że sprawę należy dokładnie przeanalizować. Poza tym należy poczekać 

do czasu spotkania z inwestorem i uzyskania większej wiedzy w przedstawionym temacie.  

 

Ad. 5 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Przedsiębiorstwo 

Usługowe Gospodarki Komunalnej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Nidzicy na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/stawek podatku od nieruchomości; 
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W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się - 3  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(Nidzica, ul. Górna); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(Nidzica, ul. Przemysłowa); 
W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (obręb Napiwoda); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata oraz 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/zmieniająca uchwałę w sprawie procedury opracowania Kalendarza Imprez w 

Gminie Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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10/rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Zjednoczenie Chrześcijańskich Rodzin; 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 4 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały. 

 

11/zmiany składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/przyjęcia Regulaminu korzystania z bieżni lekkoatletycznej i ścieżki biegowej oraz 

skoczni do skoku w dal przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Nidzicy; 

Radny Andrzej Marcjanik zgłosił poprawki do regulaminu. Komisja zobowiązała radnego do 

przekazania  zmian do CUW. 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Komisja przyjęła propozycję.  

 

13/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat;  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(grunt); 

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(garaż).  

W głosowaniu brało udział 8 radnych 

Za głosowało – 8 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 13.57 zamknął obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Andrzej Arcyz 

 

 


